

Bestyrelsesmøde i Guldborgsundløberne mandag d. 14. august kl. 19:00

Deltagere: Henrik Thøgersen, Lone Clausen, Janne Rasmussen, Kai Aage Munk, Lisbeth Christiansen, Tina Oldrup, Dorte Mie Olsen

Afbud:

Referent: Dorte Mie

Mødet holdes hos Janne Rasmussen, som sørger for sandwich/salat da mødet afholdes efter løb.

Dagsorden til bestyrelsesmøde den 14. august 2023

1. Løbeskolen efterår 2023 – skal der planlægges trænermøde og/eller afslutning?
Bestyrelsen drøfter hvorvidt der skal planlægges trænermøde inden løbeskolen afsluttes for i år. Det bliver en længere snak om løbehold og "andre" hold, hvad er korrekt træning hvis det er i forbindelse med løbeskolen? Er vores trænere uddannet godt nok til løbeskolen og hvordan kan vi tiltrække flere trænere
Dette punkt afsluttes og må fortsættes ved næste aftalte bestyrelsesmøde, grundet flere punkter på dagsordenen som skal gennemgås.

Næste bestyrelsesmøde fastsættes til mandag d. 18. september kl. 19:00. Mødet afholdes i MO.VE

2. Økonomi
Kai Aage oplyser, at der stadig er en sund økonomi i foreningen. Vi har d.d. kr. 226.000 i plus
3. Medlems status, hvad fik vi ud af gratis træning? Skal vi gøre noget for at få flere
Pr. 14. august havde vi 137 medlemmer. Vi har desværre ikke fået tilgang af nye løbere i forbindelse med Royal Run – under 10 nye medlemmer - men vi fik et friskt pust og håber klubbens navn er blevet kendt som en god og åben klup hvor alle er velkomne.
4. Foreningernes dag 9. september (Lisbeth, Janne og Lone deltager)
Der er møde den 15. august hvor vi dog ikke deltager da ingen har mulighed for at møde op.. Der er lavet en aftale med Søren Hyllegård – hvor de frivillige fra Guldborgsundløberne kan give gode råd og vejledning hvis der er spørgsmål til løbetræning samt evt. tilbyde prøvetime, der kan være små gættelege, el lign. Der skal produceres sedler med oplysninger om hvor og hvornår vi træner. Uddeling af muleposer og andet merchandise. Der skal bruges pavillon og et par Beach flag – Kai Aage hjælper med dette. Lisbeth koordinerer/tovholder og skriver til Janne og Kai Aage
5. Hamborgskovløb
Løbet afholdes i år d. 4. november. Onsdag denne uge afholdes møde med Tri klubben hvor Henrik deltager. Der er store forventninger til både gående og løbere.

Crossløb (DGI)

Kan vi gentage succesen med at afholde et crossløb? Tina har lovet at vende tilbage til DGI

Der foreslås 14. januar 2024 – Henrik går videre med datoen til skovfogeden og håber på en hurtigt svar.

Ved afholdelse af løbet skal vi have lavet en aftale med mulighed for toiletvogn evt. med Middelaldercentret. Tina skriver til DGI at vi gerne vil afholde løbet d. 14. jan men at vi er afhængige af, at vi kan få lov til at løbe i skoven

Datoer for de 4 crossløb:

- a. 1. runde 12. november 2023
- b. 2. runde 10. december 2023
- c. 3. runde 14. januar 2024
- d. 4. runde 25. februar 2024 (Stevns Løbeklub)

7. Løb i naturen, skal juleløbet flyttes til Mo.Ve?

Vi flytter fra Tina hyggelige stuer til MO.VE. Der ska laves aftale med caféen for gløgg og æbleskiver. Datoen fastsættes til d. 9. december kl. 14:00 til løb og 15:30 julehygge efterfølgende. Kai Aage skriver en mail til Ole for accept af dato – 30-40 stykker

8. Intersport lukker snart. Skal vi lave aftale med en anden forretning?

Der bliver umiddelbart ikke en ny Intersport butik i Nykøbing, men Sport24 vil gerne lave en aftale med os. Tina laver en aftale med indehaveren, og finder ud af hvad han kan tilbyde

9. Mo.Ve status – skab i varmecentralen, løbesti, Medalje fra Royal Run – hvor skal den hen?

Der er lovet at vi får et skab i varmecentralen, så vores inventar ikke står og flyder – vi oplever desværre at vores ting flyttes lidt rundt, der er ikke meget plads til guldborgsundløberne. Der er fodboldudstyr overalt og ingen der rydder op, så det roder ret meget, ret utilfredsstillende at vi ikke råder over en plads og derfor er ønsket om et skab stort. Tina følger op. Skabet skal være af et bestemt fabrikat – Rene venter tilbage med navn. Løbesti status? - ingen tilbage melding endnu. Løbestiens længde bliver 1km, samt 1m bred. Den laves med stabilt underlag og slotsgrus som afslutning.

Reklamation af de små skabe i det store "venterum" som bruges til diverse, når man er ude og dyrke sport – de fungerer absolut ikke tilfredsstillende, nogle fungerer ikke, nogle kan låses men ikke låses op uden at skulle hente nøglen som virker på alle skabe. Husker man ikke skabsnummeret og får låst et forkert skab op, er brugerens kode ikke brugbar og vedkommende må derfor også hente nøgle. René har tidligere svaret på klage over at skabelåsen ikke fungerer. Tina skriver igen

10. Medalje fra Royal Run – hvor skal den hen?

Bestyrelsen er enige om, at vi gerne vil have den et sted hvor der er rigtig mange der ser den. Umiddelbart skal den ikke gemmes væk på et kontor.

11. Næste møde, kan vi finde en dato?

Næste bestyrelsesmøde fastsættes til mandag d. 18. september kl. 19:00. Mødet afholdes i MO.VE

Evt.

Træningsplaner på FB opdateres så alle planer ligger der korrekt årstal og opdateret plan/mål. . Dorte Mie og Henrik vil gerne hjælpe med fb sitet. Der skal aftales yderligere ved næste møde

2 af vores bestyrelsesmedlemmer har nu et par gange oplevet at der er børn der er meget hårde ved hinanden, der var reguler slåskamp hvor de 2 bestyrelsesmedlemmer forsøger at afværge med at tale med det – det hjalp ikke og der hvis der svares tilbage fra de ”unge”, så er det med en ”finger” eller deciderede skældsord, trænerne blev kontaktet, men der blev intet gjort. Hvis det fortsætter, er det endnu en kontakt til René.

Et af vores medlemmer spørger ind til Petanque banerne, må vi bruge dem og hvordan, skal de bookes? – Tina spørger René